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Drugi etap budowy kanalizacji w Zabrzu

W  Y  D  A  N  I  E      Z  A  B  R  Z  A  Ń  S  K  I  E

Zaborze Północne i Mikulczyce obejmie drugi etap poprawy gospodarki wodno-ściekowej w Zabrzu W ramach 
drugiego etapu przebudowy miejskiej sieci wodno-kanalizacyjnej ogłoszony został już pierwszy przetarg. 
Pozwoli on na wyłonienie inżyniera, który będzie nadzorował prowadzone prace. Jednocześnie 
trwają przygotowania do rozpoczęcia kolejnych procedur przetargowych.

Akces w sprawie budowy Orli-
ka złożyła prezydent miasta, 
Małgorzata Mańka - Szulik. 
Obiekt powstałby w rejonie 
ulicy Franciszkańskiej. Gmi-
na będzie szukała środków 
w budżecie na ten cel. Byłoby 
to już trzecie, wybudowane 
w Zabrzu tego typu wielo-
funkcyjne boisko sportowe. 
Pierwsze powstało w He-
lence. Wiosną ubiegłego 
roku w Maciejowie oddano 
do użytku drugiego zabrzań-
skiego Orlika – kompleks bo-
isk sportowych. 

Mac i e j ow -
ski Orlik 

w nie- dalekiej przyszłości 
stanie się częścią parku ro-
dzinnego powstającego w tej 
dzielnicy Zabrza. 
 

Budowa obiektu 
k o s z t o w a ł a 

1,7 mln zł, z 
czego dużą 
część pokry-

ło miasto. 
O b i e k t 
spor towy 

o b e j m u j e 
wielofunkcyj-

ne bo-
isko 

z nawierzchnią poliuretanową 
oraz pełnowymiarowe boisko 
ze sztuczną trawą. Na terenie 
Orlika znajdują się również 
szatnie oraz zaplecze konte-
nerowe. Całość jest oświe-
tlona, ogrodzona i całą dobę 
monitorowana. 

-- Obiekt, który powstałby przy 
ulicy Franciszkańskiej, miałby 
taki sam standard - wyjaśnia 
Ireneusz Pawlik z wydziału 
inwestycji zabrzańskiego 
magistratu. 

Lada chwila można spodzie-
wać się rozstrzygnięcia prze-
targów na dokończenie budo- Sukcesy naszych spor-

towców, marka Górni-
ka Zabrze to wizytówki 
miasta. Wielu młodych 
ludzi za życiowy cel 
przyjmuje sobie spor-
tową karierę, ale żeby 
spełnić ich marzenia, 
trzeba wpierw zadbać 
o budowę odpowied-
niej  infrastruktury  
i  bazy  treningowej. 
Miasto konsekwentnie 
realizuje tę strategię. 
Ideę sportu i kultury fi-
zycznej upowszechnia-
my już od przedszkoli. 

Młodzież w Zabrzu żyje piłką nożną. Na każdym pla-
cu, czy podwórku spotkamy dzieciaki, które biegają 
za piłką. 
Fajnie, że w mieście powstaje coraz więcej miejsc 
do gry z prawdziwego zdarzenia. Podobnie, jak wie-
lu moich rówieśników, każdą wolną chwilę chętnie 
spędzam na boisku. Orliki gwarantują duży komfort 
gry. Trzymam kciuki, by ich przybywało. 

Zabrzańskie szkoły wzbogacą się niebawem o kolejne boiska sportowe. Niewykluczone, że w mieście 
wybudowany 

zostanie 
następny OrlikBędzie gdzie grać 

i trenować
Gimnazjum nr 20 przy ul. Kasprowicza i Zespół Szkolno - 
Przedszkolny nr 7 przy ul. Dalekiej - te dwie zabrzańskie pla-
cówki w ciągu najbliższych miesięcy będą miały nowe boiska. 
Mamy również dobrą wiadomość dla tych, którzy marzą o 
piłkarskich karierach. Być może już niedługo będą mogli szlifo-
wać swoje umiejętności na trzecim w Zabrzu, Orliku. 

Małgorzata Mańka-Szulik, prezydent Zabrza:

    Sportowa tradycja 
miasta zobowiązuje

wy obiektów sportowych przy 
Gimnazjum nr 20 i ZSP nr 
7. Przedszkolaki i uczniowie 
„siódemki”, jak i gimnazjali-
ści z „dwudziestki” będą mieli 
do dyspozycji wielofunkcyjne 
zaplecze do gry w piłkę noż-
ną, siatkówkę i koszykówkę. 
Boiska zostaną ogrodzone, a 
wokół wybudowane chodniki, 
przy których staną ławki. 

-- Boiska powstałyby wcze-
śniej, ale wyniknął problem z 
wykonawcą. Konieczne było 
powtórzenie procedury prze-
targowej. W tej chwili jest już 
wszystko na dobrej drodze. 
Dzieci i młodzież z dzielnic, 
w których boiska powstaną, 
na pewno będą z nich bardzo 
zadowolone - ocenia inżynier 
Kazimierz Ladziński, naczel-
nik wydziału inwestycji Urzę-
du Miasta w Zabrzu. 

(mar)

Kamil (19 lat)

   Im więcej 
boisk tym lepiej!

Cieszący się ogromnym powodzeniem Orlik w Maciejo-
wie został oddany do użytku niespełna rok temu.
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